
Vainqueur zadowolony z debiutu
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Ostatni transfer Romy w mercato, William Vainqueur, zaliczył wczoraj

debiut w barwach Giallorossich. Francuz skorzystał z kontuzji Keity i

zaliczył całkiem przyzwoity występ. Swojego zadowolenia nie krył w

wywiadzie dla Roma TV.

 

Gratulacje debiutu. Twoje wrażenia?

- Dziękuję, czuję się dobrze. Trener powiedział mi że wchodzę i żebym robił to, co

potrafię. Pracował ciężko zarówno pod względem fizycznym jak i taktycznym, aby

osiągnąć swój poziom i być gotowym. Dziś wszystko poszło dobrze, zagraliśmy

dobry mecz.

 

Czujesz, że jesteś w formie?

- Tak, pracował ciężko. Nie grałem przez kilka miesięcy, zatem potrzebowałem

treningów. Dziś wszystko poszło dobrze, wciąż nie czuję się gotowy w stu

procentach, jednak odczucia były dobrze. Mam teraz nadzieję, że będę miał kolejne

okazje i jeśli do tego dojdzie, będę bardzo szczęśliwy.

Co sądzisz o lidze włoskiej?

- Świetne rozgrywki, które znacząco wzmocniły się w ostatnim czasie. Granie tutaj

ro zaszczyt. Roma jest wielkim zespołem, złożonym z wielkich mistrzów i każdego

ranka na treningach mam szczęście móc się od nich uczyć. Jestem pewien, że

możemy dokonać w tym sezonie wielkich rzeczy.
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